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Opgemaakt door Mevr. M. Steenbergen 
Aanwezig Dhr.G. van der Put, (voorzitter), de heren A. de Laat (SP), J. van Gulik (LRG), J. 

Swaans (VVD), M. van Oosterwijk, (Pro Actief Goirle), en de dames mevr. M. de 
Groot (CDA) en I. van den Brand (PvdA) 
Griffier de heer Van ’t Westeinde 
Wethouders : dhr. van der Heijden 
Burgemeester M. Rijsdorp 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Dhr. van Iersel, (voorzitter), mevr. D. Eikelenboom (SP) en dhr. W. Couwenberg 
(lijst Couwenberg) 

 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Er zijn afmeldingen binnengekomen van 
mevrouw Eikelenboom en de heren Couwenberg en Van Iersel. Dhr. van de Put is voorzitter. De agenda wordt 
vastgesteld. 
 
Agendapunt 2 Raadsvoorstel Investerings- en afschrijvingsbeleid 

 
Mevr. De Groot Het CDA kan instemmen met dit voorstel.  
Dhr. Swaans De VVD is van mening dat dit een prima stuk is. Wel vindt dhr. Swaans het 

jammer dat het niet meer leunt tegen de methodiek van het bedrijfsleven zoals 
daar gebruikelijk is. 

Voorzitter Merkt op dat voor opschuiven activeringsgrens een apart raadsvoorstel komt. 
Dhr. A. de Laat Het is een goed stuk. Op pag. 37  bij afschrijvingstermijn van openbare 

verlichting staat dat aluminium masten een levensduur hebben van 20 jaar. 
Deze worden nu in 40 jaar afgeschreven.  

Wethouder van der 
Heijden 

Er is besloten om niet met restwaarde te gaan werken. De financiële 
verordening moet worden aangepast. Vraag dhr. de Laat Hij heeft geen 
probleem met het verkorten van afschrijvingstermijn aluminium palen, maar hier 
wordt bestaand beleid gevolgd. Toezegging: de afschrijvingstermijn van 
aluminiumpalen wordt verkort naar 30 jaar. 

Voorzitter Concludeert dat het voorstel met de toegevoegde toezegging als A-stuk naar de 
raad kan. 

 
Agendapunt 3 
 

Advies dhr. Aarden over Bestuurlijke Vernieuwing  

Voorzitter Het advies is oriënterend besproken in het presidium. Hieruit is gebleken dat de 
aanpak via een aantal thema-avonden niet past bij de Goirlese manier van 
werken. Het is niet de bedoeling om vanavond al eens te worden over de 
oplossing.  
Uit de eerder gehouden thema-avond met dhr. Aarden, kwam het probleem naar 
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voren dat men het gevoel heeft niet op de juiste wijze en te laat in het 
besluitvormingsproces betrokken te worden. Hierdoor zijn er te weinig echte 
keuzes en sturingsmogelijkheden voor de gemeenteraad. In de commissies 
wordt veel over details gesproken en niet over de hoofdlijnen, waar het echt 
over zou moeten gaan.  

 Het gaat bij dit onderwerp over een goede rolverdeling tussen raad – 
college en ambtelijke organisatie.  

 Het gaat over een raad die de juiste onderwerpen bespreekt, vragen 
stelt, debatten voert en besluiten neemt passend bij de rol van een 
strategisch sturend orgaan.  

 Het gaat er ook om dat het college met op maat gesneden informatie 
en voorstellen de raad faciliteert en dat de ambtelijke organisatie het 
college hier ook tot in staat stelt.  

 
De vraag aan u is of wij dit probleem met elkaar delen en er gezamenlijk iets 
aan willen doen om dit te gaan veranderen?  

Mw. v.d. Brand We moeten zeker met elkaar willen om dit aan te gaan pakken. Hiervoor is 
groot draagvlak binnen de raad heel belangrijk in. Alle goede dingen gebeuren in 
drieën. Echter dit is de derde keer dat we over bestuurlijke vernieuwing spreken 
en de vorige twee keer waren niet zo’n succes. Vandaar dat hiervoor een 
draagvlak binnen de raad erg belangrijk is. 

Mw. de Groot De gehouden thema-avond was heel waardevol. Het hieruit voortgekomen 
advies kan het CDA onderschrijven. Echter een traject via werkconferenties 
neemt teveel tijd in beslag. Wij zijn voorstander van de verbetering van de 
werkwijze van de commissies. Het is belangrijk dat we een concrete 
formulering krijgen van de problemen en wat wij willen bereiken. Een voorbeeld 
hiervan is de behandeling van het raadsvoorstel openbare verlichting in de 
commissie Ruimte van gisterenavond. Er is in het verleden te weinig gedaan aan 
de probleembeleving bij de raad en de achterban. Het CDA wil vasthouden aan 
het verslag van dhr. Aarden en de raadsbrede uitspraken die toen zijn gedaan 
over dat de raad het gevoel heeft niet op de juiste wijze en te laat in het 
besluitvormingsproces betrokken wordt. Structuurwijziging is hierbij een goed 
middel. Het CDA is van mening dat we nu moeten uitspreken dat we een 
urgentie ervaren. Er moeten kleine concrete stappen worden gemaakt.  

Dhr. v. Gulik LRG is van mening dat het erg leeft dat de raad vooraan in het traject wil zitten 
bij speerpunten. De 7 werkconferenties zien wij niet zitten. Een of twee thema-
avonden voor dit onderwerp zijn genoeg.  

Dhr. Swaans Is zelf niet bij de avond aanwezig geweest. De VVD is van mening dat de rol van 
de raad wel duidelijk is. De verantwoordelijkheden hiervoor ligt bij de 
raadsleden zelf. Een wijziging in het vergadersysteem zijn we niet gelukkig mee.  
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Het terugbrengen van vergaderingen in aantal zou je een beter resultaat kunnen 
bereiken. Dat is prima, het advies van dhr. Aarden met meer thema-avonden is 
niet prima, wat gaat dit allemaal niet kosten? 

Mw. van de Brand Vraagt aan dhr. Swaans of er een besef is, wil of ambitie om te investeren om 
meer regie te krijgen als raad? 

Dhr. Swaans In principe willen we wel investeren maar dit moet efficient in tijd en geld 
gebeuren. De VVD gelooft niet in een duaal scenario pur sang. Wij zijn van 
mening dat we ons als raad niet moeten verliezen in allerlei instituten, tijd en 
geld. 

Dhr. v. Oosterwijk PAG is het volmondig eens met het advies. De belevingservaring van het 
probleem is bij iedereen anders. Wij willen investeren in de beleving van rollen 
zodat er een eenduidig beeld ontstaat. Het idee moet je niet laten vervallen door 
tijdsdruk. Efficiency/ minder vergaderen is geen doel. Effectief  vergaderen 
zodat we met een goed gevoel de deur uitgaan moet een doel zijn.  

Dhr. Swaans Sluit zich aan bij de opmerking van PAG over effectief vergaderen. De 
procedure van bestuurlijke vernieuwing moet efficiënt verlopen. 

Dhr. de Laat De SP kan zich vinden in de aanbevelingen. Er moet een krachtigere aanpak 
komen.  

Dhr. v. Oosterwijk Wil aan het begin van het proces duidelijk hebben: 
Hoe beleeft ieder speler zijn rol en hoe ziet hij deze rol. 

Mw. de Groot Constateert dat het tijd kost alle neuzen in dezelfde richting te krijgen. Het kan 
allemaal beter. Dit is een groeiproces met kleine stapjes. Het CDA is 
voorstander van heldere rollen.  

Dhr. Swaans De VVD is voorstander van een  “zacht dualisme”  binnen Goirle-Riel.  
Burgemeester  Rijsdorp Samenhang raad – college – ambtelijk apparaat. Een voorbeeld is de wijze 

waarop over details wordt gesproken. De kern van dit onderwerp is hoe je als 
raad op strategisch niveau je rol moet invullen. Wil men hierin hetzelfde? 

Voorzitter Er zou een raadsvoorstel voorbereid kunnen worden om een discussie te starten 
over de probleemstelling en welke richting we willen gaan. 

Dhr. de Laat De SP heeft de wens om een duidelijke sturende rol te hebben aan de voorkant. 
Mw. v.d. Brand Is het eens met de burgemeester. We moeten het probleem eerst goed helder 

hebben.  
Dhr. v. Gulik De griffier kan de algemene stelling opschrijven, maar de nuances moeten wij 

als raad scherp hebben. Er zijn in het verleden ook voorbeelden te noemen dat 
het goed is gegaan, bijv back to basic.  

Dhr. Swaans Probleem eerst goed helder krijgen. De VVD is geen voorstander dat we op 
kosten van de gemeenschap moeten leren debatteren. De participatienota geeft 
burgers al veel ruimte. 

Dhr. v. Oosterwijk Neem back to basics als voorbeeld. In dat traject was de raad vroeg betrokken. 
Echter het was niet altijd duidelijk wat en op welk moment de rol van raadslid 
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verwacht werd. Het is een goed idee om als raadslid voor jezelf een voorbeeld 
van onduidelijkheid in rollen te noteren. Het zal dan blijken dat we daar als 
raadslid verschillend naar kijken. 

Mw. de Groot Uit de thema-avond valt een voorzet te maken. Er moeten kleine praktische 
stappen worden gemaakt. 

Mw. v.d. Brand Maak probleemstelling helder: weet waar we samen naar toe willen. Eerst goed 
bepalen wat, en dan pas hoe. 

Dhr. de Laat We moeten helder krijgen wat we nu precies willen. 
Burgemeester Rijsdorp Is niet gelukkig met de procedure via de griffier. Is het eens met mw. van de 

Brand over eerst goed bepalen wat, en dan pas hoe over. 
Voorzitter Licht toe dat er is bedoeld dat de griffier een raadsvoorstel geeft waarin 

denkrichtingen/instrumenten aangeven. 
Mw. de Groot Sluit zich hierbij aan. 
Griffier Kan het proces een handreiking geven waarmee verder gegaan kan worden en 

waar iedereen zijn/haar mening over geven. 
Voorzitter Vat samen dat de griffier een voorzet voor het proces zal geven.  

Hierin kan hij de denkrichtingen/instrumenten aangeven.  
 Strategische agenda 
Voorzitter Dhr. van Gulik wil graag een raadsvoorstel over de speerpunten. 
Dhr. van Gulik LRG heeft een vijftal speerpunten voor de strategische agenda voor 2012: 

 Actualisatie nota grondbeleid 
 Transitie Jeugdzorg 
 Intergemeentelijke samenwerking 
 Uitwerking Inzet Accommodaties  
 Dossier sportpark 

We willen hier een raadsvoorstel voor zodat deze speerpunten raadsbreed 
worden vastgesteld. 

Mw. v.d. Brand PvdA heeft hiervoor al een voorstel gegeven in het presidium.  
Dhr. Swaans VVD wil als speerpunt monitoring bezuinigingen. In het presidium hadden we al 

een redelijke consensus over wat we als speerpunten we moeten krijgen. 
Mw. v.d. Brand Even een punt van orde. Zijn dit geen zaken die in het presidium aan de orde 

moeten komen? 
Burgemeester Rijsdorp Is van mening dat we moeten kijken naar de belangrijkheid van onderwerpen. 

Dit moet worden gekoppeld aan de mogelijkheden om ze binnen onze 
organisatie te kunnen uitvoeren.  

Mw. de Groot Waarom heeft dit onderwerp een raadsvoorstel nodig? Wat moet een 
raadsvoorstel toevoegen aan deze speerpunten. Als het presidium hier een 
gemeenschappelijke mening over heeft dan hoeft er toch geen raadsvoorstel te 
komen.  
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Mw. v.d. Brand Is van mening dat we in overleg met het college moeten kijken wat willen we 
doen. Het gaat er ook om welke acties je in kunt zetten 

Dhr. v. Gulik LRG wil graag de speerpunten in de raad benoemen 
Voorzitter Dit geeft meer draagvlak. Het is goed om hier in het presidium op terug te 

komen.  
Dhr. Oosterwijk De laatste punten zijn al verwerkt. Evaluatie Back tot Basics is een speerpunt 

voor ons. Als we perse een raadsvoorstel nodig hebben om iets af te spreken 
nemen we dan nog wel het presidium serieus? 

 
Agendapunt 4 Verslag commissie Algemene Zaken van donderdag 1 december  

2011 
Dhr.de Laat Geeft aan dat hij hier niet bij aanwezig is geweest.  
Voorzitter  Dit zal worden aangepast. Het verslag wordt vastgesteld en de 

toezeggingenlijst doorgenomen. 
 
Agendapunt 5 
 

Inlichtingen aan het college van burgemeester en wethouders 
 

 Er zijn geen inlichtingen 
 
Agendapunt 6 Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 

 
Dhr. v. Gulik LRG wil graag weten hoe het staat met de gemeentelijke eigendommen in 

verband met schade tijdens de jaarwisseling door vuurwerk. Wat is het 
schadebedrag en hoeveel schade is er? Wordt de schade verhaald op de 
veroorzakers als deze bekend zijn? 

Burgemeester Rijsdorp De schade is dit jaar zover we kunnen beoordelen zeer beperkt. Als we weten 
wie er schade heeft veroorzaakt is het beleid dat we dit altijd verhalen op de 
veroorzakers. 

 
Agendapunt 7 Stukken ter kennisname 
 Hier zijn geen vragen over 
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Agendapunt 8 Rondvraag 
 Er zijn geen vragen  
 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.45  uur. 
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
16 februari 2012. 
 
Voorzitter,     Griffier, 

 
 
 
 
Dhr. G. van der Put     Dhr. B. van ‘t Westeinde



 

AZ 
Datum Waar Wat Wie Uiterste  

afdoeningsdatum 
Wijze afdoening 

12-1-2012 Cie AZ De afschrijvingstermijn in de nota 
investerings- en afschrijvingsbeleid 
voor aluminiumpalen wordt verkort 
naar 30 jaar. 

Wethouder Van 
der Heijden 

19-1-2012 In de tabel bij de nota is de regel aluminium masten 
verwijderd. Aluminium masten worden in de toekomst 
vervangen door stalen masten. Wij plaatsen geen aluminium 
masten meer.  

17-2-2011 Cie AZ Nota weerstandsvermogen en 
risicomanagement: de kaders waarop 
risico's worden beoordeeld (volgens 
schema p.20 uit de nota), worden nog 
in beeld gebracht 

Wethouder Van 
der Heijden 

 Volgt z.s.m. na afronding controleplan 
1-9-2011: waarschijnlijk oktober 
1-12-2011: in verband met ziekte medewerkster uitgesteld, 
nadere planning volgt 

17-2-2011 Cie AZ Nota weerstandsvermogen en 
risicomanagement: 
Risicobereidheidsanalyse  wordt nog 
voorgelegd  

Wethouder Van 
der Heijden 

 Volgt z.s.m. na afronding controleplan 
1-9-2011: waarschijnlijk oktober 
1-12-2011: in verband met ziekte medewerkster uitgesteld, 
nadere planning volgt 
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